

快樂學華語(含美濃一日遊)

Learn Chinese(Mandarin) and Experience Hakka Culture(A Daytrip to Meinong)

<<免費課程 Free Course>>

- 報名資格: 對學習華語有興趣的外籍人士。
- 上課地點: 屏東市林森路1號 語言教室。
- 上課期間: 4/14-6/9每週六上午9:00-12:00。6/9(六)最後一次課程包含1日校外教學。客家文化體驗之旅暫定上午10:00集合, 預計下午4:00賦歸。
- 課程包含:
 - 1. 華語課程
 - 2. 書籍教材
 - 3. 6/9的旅遊平安險
 - 4. 校外教學(客家文化體驗之旅)
 - 5. 校外教學中的DIY課程材料費
- 報名人數: 限額20名。
- 課程費用: 完全免費, 第一堂課時繳交保證金NT.1000元整。全期缺課時數不超過10小時者, 於課程結束後, 將無息退還。

- **Eligible applicants:** Foreigners who are interested in learn Chinese(Mandarin) and Hakka culture.
- **Class location:** Language classrooms, No. 1 Linsen Rd, Pingtung City.
- **Course dates / times:** 09:00-12:00 Sat; April 14 to June 9, 2018. The final class(6/9) involves a Hakka cultural field trip. Participants will gather at 10:00 am on Sat, June 9, and return at 16:00.
- **Course includes:**
 - a) Chinese classes.
 - b) Textbooks.
 - c) A field trip (Hakka cultural experience).
 - d) The cost of materials used in art and craft classes during field trips.
 - e) Insurance for the Hakka field trip (6/9).
- **Course quota:** 20 students.
- **Cost:** The course is offered free of charge. At the beginning of the course, students must pay a deposit of NT \$1,000. If they attend classes and are absent for no more than 10 hours throughout the entire course, the deposit will be returned in full at the course's conclusion.



我要報名
免費課程
Application

- Internet registration 報名網址：
<https://ppt.cc/FOV3ix>
- Registration deadline 報名時程：
February 20, 2018 即日起至3/28日

<< 除線上報名外, 也歡迎郵寄或傳真報名! >>



國立屏東大學語言中心
Language Center, National Pingtung University

- ☎ 招生諮詢專線: (08)766-3800 轉 24001~24002
- 👤 招生專區網址: <https://goo.gl/h2fe62>
- ✉ 招生諮詢信箱: lce@mail.nptu.edu.tw
- 🌐 更多資訊請洽語言中心: <http://www.lcc.nptu.edu.tw/>



Online registration
線上報名



Website
中心網頁



FB Fans Page
臉書粉絲專頁